

班制派對及英語同樂日

敬啟者:

本校於 2018 年 12 月 21 日(星期五)舉行班制派對及英語同樂日,當天學生放學時間為下午十二時三十分。是次活動希望提升學生運用英語的能力,也希望家長一起參與。為了讓這活動更順利推行,現誠意招募家長義工於當天上午八時至十時三十分到校協助場地佈置及攤位活動。有意參與的家長,敬請填寫回條。當天活動安排如下:

8:00 am- 8:15 am	P.1	P.2	P.3	P.4	P.5	P.6
	早會 / 班主任課					
8:15 am - 9:15 am	P.1	P.3	P.5	P.2	P.4	P.6
	攤位遊戲			英語趣味時間		
9:15 am - 9:30 am	小息					
9:30 am - 10:30 am	P.1	P.3	P.5	P.2	P.4	P.6
	英語趣味時間			攤位遊戲		
10:30 am - 12:30 pm	P.1	P.2	P.3	P.4	P.5	P.6
	班制派對(參與派對的家長可於 10:30 am 到校) 清潔課室 / 準備放學					

- 備註: 1. 學生自備聖誕派對食物、餐具及食物盒  
 2. 學生可穿便服回校  
 3. 負責人: 黃霏嵐老師 (2476 2414)

此致

貴家長



校長劉強謹啟

二零一八年十二月五日

註: 請於 12 月 10 日(星期一)或以前將回條交予班主任。

----- ✂ ----- 回 ----- 條 ----- ✂ -----



(通函 No : 069/2018)

敬覆者:

本人已知悉「班制派對及英語同樂日」活動事宜。

本人(請在  內  加)

- 願意 /  不願意 擔任「班制派對及英語同樂日」的家長義工。
- 有意 /  無意 參加學生的班制派對。

此覆

錦田公立蒙養學校

學生姓名: \_\_\_\_\_ ( ) 班級: \_\_\_\_\_

家長/監護人姓名: \_\_\_\_\_

家長/監護人簽署: \_\_\_\_\_

家長/監護人聯絡電話: \_\_\_\_\_

日期: 2018 年 12 月 \_\_\_\_\_ 日

註: 請於 12 月 10 日(星期一)或以前將回條交予班主任。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice (No: 069/2018)

5. 12. 2018

2018 End of Year Class Party and English Fun Day

Dear Parents/Guardians,

The school is going to have 2018 End of Year Class Party and English Fun Day on 21<sup>st</sup> December, 2018 (Friday). Please note that it is a half day activity and **school will end at 12:30 pm**. Through this activity, we hope to enhance students' ability to use English and also hopes that parents can participate. In order to make this event more smoothly, we would like to recruit parent volunteers to help with the school decoration and the games booth from 8:00 am to 10:30 am. Parents who are interested in participating, please fill in the reply slip.

The table below is the details of the programme.

8:00 am – 8:15 am	P.1	P.2	P.3	P.4	P.5	P.6
	Morning Assembly / Class Teacher Time					
8:15 am – 9:15 am	P.1	P.3	P.5	P.2	P.4	P.6
	Games Booth			English Fun Time		
9:15 am – 9:30 am	Recess					
9:30 am – 10:30 am	P.1	P.3	P.5	P.2	P.4	P.6
	English Fun Time			Games Booth		
10:30 am – 12:30 pm	P.1	P.2	P.3	P.4	P.5	P.6
	Class Party(For the parents who will participate in the party can arrive at 10:30 am) Tidy Up and Get Ready to Dismiss					

**Remarks:**

1. Party food, cutleries and food boxes are prepared by pupils.
2. All pupils can wear **causal clothes**.
3. Contact teacher: Ms Wong Fei Lam (Tel: 2476-2414)

Yours sincerely,



Mr Lau Keung  
Principal

Please read and return the reply slip to the class teacher on or before 10<sup>th</sup> December, 2018.



Reply Slip



Notice( No : 069/2018)

Dear Principal,

I have read and understood the above notice about "2018 End of Year Class Party and English Fun Day ". (Please ✓ the appropriate box)

1. I  **will** /  **will not** help as a parent volunteer of the event.
2. I  **will** /  **will not** participate in the class party.

Student's name : \_\_\_\_\_ Class : \_\_\_\_ ( )

Parent's/ Guardian's name : \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature : \_\_\_\_\_

Contact Tel No. : \_\_\_\_\_

Date : 2018 (Y) \_\_\_\_\_ (M) \_\_\_\_\_ (D)

Please read and return the reply slip to the class teacher on or before 10<sup>th</sup> December, 2018.